
Til DPAS bestyrelse og medlemmer.

Jeg søger om valg til Dansk Patologiselskabs bestyrelse.

Jeg er speciallæge i patologisk anatomi og cytologi fra september 2018, og er aktuelt 

ansat som afdelingslæge ved Patologi, Viborg, Hospitalsenhed Midt. 

Jeg har tidligere bestyrelseserfaring fra FYPA, hvor jeg var bestyrelsesmedlem fra 

2016-2018, og aktuelt er jeg næstformand i udvalget for digital patologi. Begge dele 

noget, som har lært mig værdien af nationalt samarbejde med henblik på at 

forme/udvikle specialet og påvirke beslutningsprocesser.

Endvidere har jeg også en stor interesse i den postgraduate uddannelse, som jeg plejer

igennem mit virke som uddannelseskoordinerende yngrelæge i Viborg, samt ved mit 

medlemskab af Dansk Selskab for Medicinsk uddannelse.

Jeg er således meget opmærksom på specialets fremtid både med hensyn til digital 

patologi, molekylærpatologi (omend min erfaring her er begrænset) samt 

uddannelsen af nye speciallæger.

Ved valg til bestyrelsen håber jeg at kunne bidrage positivt til det vigtige arbejde, som

udføres og være med til at styrke specialet.

På forhånd tak.

Med venlig hilsen

Simon Lenler-Eriksen


